

Deutsche Version unten

Time to Write: Grant Proposal Writing with Expert Support

Target Group

Postdoctoral researchers of all disciplines (except Medicine) as well as advanced doctoral candidates who work on a proposal for third-party funding.

Content

Research projects need financial support to be realized. Yet, it is not always easy to make the time to write a research proposal in between all other demands. Additionally, it can be tricky to translate a complex research project into a concise proposal. In “Time to Write” we provide you with both: time and space to write and a team of experts at the Science Support Centre who offer guidance and feedback for your grant proposal.

Objectives

You will find the time to advance your research project in an undisturbed environment and additionally have the chance to get feedback from the experts at the Science Support Centre.

Requirements

All participants must be actively working on a postdoctoral research proposal. You can either bring a first draft that you would like to discuss with our experts or work on a first version of your research proposal while being able to ask questions and discuss ideas.

Please bring your own laptop.

Languages: English and German

Experts	Dr. Frank Krüger, Dr. Judith Theben, Dr. Björn Goldammer, Dr. Alexandra Franzke Science Support Centre
Date	Tue, April 4, 9am – 4pm Please note that all participants need to be there in the morning to start the workshop together. The end of the workshop is flexible according to your individual demands.
Workload	individual
Registration	Please fill in the registration form and send it to mailto:kursprogramm@frs.uni-freiburg.de
Venue	Freiburg Research Services (FRS), Friedrichstr. 41-43, Room 02 003 (2nd floor)
Max. no. of participants	15

Deutsche Version

Time to Write: Ihr Forschungsantrag – Unsere Expertise

Zielgruppe

Postdocs aller Disziplinen (mit Ausnahme der Medizin) und fortgeschrittene Promovierende, die an einem Drittmittelantrag arbeiten.

Inhalt

Forschungsprojekte brauchen zur Umsetzung finanzielle Mittel. Jedoch ist das Schreiben von Anträgen neben Lehre und Administration nicht immer leicht. Auch birgt es Tücken, komplexe Forschungsprojekte in eine konzise Antragsskizze zu übertragen. In der Veranstaltung „Time to Write“ bieten wir Ihnen Zeit und Raum, um fernab von den Anforderungen des wissenschaftlichen Alltags an Ihrem Forschungsantrag zu arbeiten. Zusätzlich stehen Ihnen die Expertinnen und Experten des Science Support Centre zur Verfügung, um Fragen rund um Ihre Antragsskizze zu beantworten und Ihnen ein professionelles Feedback zu geben.

Ziel

Sie haben die Zeit Ihr Projekt ungestört vom Alltagsgeschehen und in angenehmer Atmosphäre voranzubringen. Zusätzlich können Sie sich Rückmeldungen und Tipps für Ihren Projektantrag bei den Expert_innen des Science Support Centre geben lassen.

Voraussetzung

Teilnehmer_innen sollten zum Zeitpunkt der Veranstaltung an einem Drittmittelantrag arbeiten. Sie können einen Erstentwurf Ihres Antrags mitbringen, um ihn mit unseren Expertinnen und Experten vor Ort zu besprechen, und/oder einen (Teil eines) ersten Entwurf(s) direkt in der Veranstaltung erstellen und sich bei Fragen und Diskussionsbedarf professionell beraten lassen.

Bitte bringen Sie einen eigenen Laptop mit.

Sprachen: Deutsch und Englisch

Expert_innens	Dr. Frank Krüger, Dr. Judith Theben, Dr. Björn Goldammer, Dr. Alexandra Franzke Science Support Centre
Datum	Dienstag, 04.04.2017, 09:00 – 16:00 Der Workshop beginnt für alle Teilnehmer_innen gemeinsam um 09:00 Uhr. Das Ende des Workshops können Sie individuell flexibel gestalten.
Workload	individuell
Anmeldung	Bitte füllen Sie das Anmeldeformular aus und schicken dies an mailto:kursprogramm@frs.uni-freiburg.de
Raum	Seminarraum der FRS, Friedrichstr. 41-43, 2. OG
Max. Teilnehmer_innenzahl	15